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Na červnovém jednání Rady a Prezidia FV
v Praze Vršovicích bylo mimo jiné
projednáno:        

        

·      Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace z jednání
vedení společnosti ČD, a.s. s OC. Informoval o soutěži na
navigační systém pro strojvedoucí, o soutěži na linku L27 a
L26 a o ekonomické situaci u společnosti ČD, a.s.Na žádost
OC proběhne dne 27.6.2022 prezentace ke kontrolní činnost
odboru 17 ČD, a.s. a dále pak OC obdržely informace
k přesčasové práci 1-4.2022. Rada FV byla seznámena
s rozborem atd..

·      Prezident FV p. Malík podal Radě FV informace k
uplatňování Katalogu prací ČD. Rada FV byla seznámena se
změnami v povolání KZAM 72247 ,,Vozmistr kolejových
vozidel“ (jednotlivé změny a úpravy v konkrétních TS).
Platnost změny je od 1.7.2022.

·      Prezident FV p. Malík informoval o jednání pracovní skupiny
OOPP ČD, a.s.. Jednání se zúčastnil za FV člen P-FV p.
Lopata. Jednalo se především o OOPP letní tričko pro posun
a vozmistry vybavené reflexní prvky. Dle informací
zaměstnavatele bude vypsáno výběrové řízení do 12.8.2022.
Dále se diskutovala skutečnost, že zaměstnanci
s nárokovostí dle předpisu OK3 si objednávají výstrojní
součástky v rámci zaměstnaneckého portálu a zaměstnanci
s nárokovostí OOPP dle předpisu M36 tuto možnost nemají.



Dle informace zaměstnavatele toto bude v budoucnu řešeno.

·      Viceprezident FV p. Hevera předložil Radě FV k     schválení
termíny zasedání Rady a Prezídia FV na druhé pololetí roku
2022. Rada FV s předloženým návrhem souhlasí.

·      Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o změnách v
představenstvu ČD Cargo. Od 1.6.2022 byl odvolán Člen
představenstva pro provoz Ing. Zdeněk Škvařil, kterého ve
funkci nahradí p. Martin Svojanovský a dále byl odvolán člen
představenstva p. Radek Dvořák, kterého nahradí  p.
Zbyszek Václavík. Předsedou představenstva i nadále
zůstává Ing. Tomáš Toth.

·      Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o změnách
IN ČDC. P-FV zaslalo připomínky k nově plánovanému
vzniku zaměstnání ,,Instruktor provozních zaměstnanců“.
Připomínky se týkaly jak pracovní náplně, tak i požadavku
na rozsah odborných znalostí a zkoušek. 

·      Viceprezident FV p. Hevera informoval Radu FV o novele
zákona 155/1995 Sb, důchodové pojištění. Přítomní byli
seznámeni s informacemi z jednání k možnému dřívějšímu
odchod do důchodu a s současně zařazenými profesemi,
kterých se to má dotýkat. Povolání ,,drážních zaměstnanců“
se toto zatím netýká, ale ze strany drážních odborů probíhají
další jednání s cílenou snahou i o zařazení těchto profesí do
možné nárokovosti. Tato novela je zatím pouze v jednání a
principy ani rozsah profesí nejsou zatím uzavřeny.

·      Prezident FV p. Malík seznámil Radu FV s prezentací
nadačního fondu Železnice srdcem. Tato prezentace
proběhla v rámci jednání představenstva fondu a za FV se
účastnili prezident FV p. Malík a viceprezident FV p. Hevera.
Rada FV obdržela informace k činnosti fondu, k složení



Správní rady fondu, k případům podpory zaměstnanců a
výhledu dalšího rozvoje fondu do budoucna.

·       Viceprezident FV p. Hevera – drážní OC vyčkají na postup
ČMKOS v otázce řešení současného inflačního nárůstu, cen
energií a PHN. Následně zváží případné zapojení do
nátlakových akcí (proti státním orgánům) atd.. U ČD je
možná diskuse s vedením společnosti dle ustanovení PKS
ČD, a.s.2022 při vyšším nárůstu inflace. 
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